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Dumping van huisdieren  -  Preventiemaatregelen

Het is een jaarlijks weerkerend fenomeen: de vele huisdieren die gedumpt worden 
tijdens de vakantieperiode. Ook dit jaar berichtte de VRT erover. Honden en katten 
passen blijkbaar niet goed in de reisplannen van sommige eigenaars. Ze nemen hun 
huisdier liever niet mee op vakantie en laten het dan achter of brengen het naar het 
dierenasiel.

Familie, vrienden of buren kunnen een grote hulp betekenen. Maar niet zelden worden 
huisdieren gewoon aan een boom vastgebonden of gedumpt in het bos. Dierenasielen 
doen trouwens een warme oproep om de honden en katten niet aan hun lot over te laten 
en in waardige opvang te voorzien. 

Echt pieken doet het tijdens de twee zomermaanden, want dan is de grote instroom in de 
meeste asielen het hoogst. 

1. Wat is de evolutie van het aantal gedumpte dieren over de laatste vijf jaren?

2. Welke (preventieve) maatregelen kan de Vlaamse Regering nemen om deze dumping 
van huisdieren een halt toe te roepen? Heeft de regering een stok achter de deur?
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1. Ik beschik over de cijfers van dieren opgevangen in de Vlaamse asielen voor 2013 en 
2014. Daarvoor werd door de federale overheid bij het opstellen van de statistieken 
geen onderverdeling gemaakt naargelang het Gewest zodat vergelijking tussen de 
cijfers van de voorbije vijf jaar niet mogelijk is. Bij vergelijking tussen 2013 en 2014 
blijkt er een sterke daling te zijn van het aantal opgevangen honden (-27%) en het 
aantal opgevangen katten (-21%), terwijl voor de andere diersoorten het aantal 
opgevangen dieren is gestegen met 33%. Alles samen is er sprake van een daling 
met 14% 

2. Het achterlaten van dieren in asielen is geen nieuw verschijnsel en is al jaren een 
bezorgdheid van de overheid. De federale overheid is gestart met het verzamelen 
van gegevens over de aantallen dieren die door asielen opgevangen worden om een 
parameter te hebben om na te gaan of en waar aanpassingen of ingrepen in het 
dierenwelzijnsbeleid nodig zijn.

Het aantal opgevangen honden is de laatste jaren sterk gedaald, wat in belangrijke 
mate te wijten is aan de verplichte identificatie en registratie van deze dieren. 
Momenteel is de focus van het beleid gericht op de overbevolking van katten in de 
asielen. Daartoe werd het zogenaamde kattenplan gelanceerd dat gericht is op een 
geleidelijke invoering van de verplichte sterilisatie, identificatie en registratie. Het 
sluitstuk hiervan wordt de oprichting van een centrale databank voor katten 
waarvoor het regelgevend kader begin 2016 zal afgerond zijn. Ik heb er vertrouwen 
in dat de registratie ook bij katten een gunstige bijdrage zal leveren aan de 
vermindering van het aantal achtergelaten dieren. Verder plan ik in uitvoering van 
het regeerakkoord een campagne om zowel huidige als toekomstige eigenaars te 
sensibiliseren over verantwoord huisdierbezit. 


